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Hei Kjersti 
 
Med ref til hyggelig samtale i dag tidlig så oversendes telefon/mail liste på hytteeierne i Kuvågen 
slik at dere kan få distribuert saksdokumentene elektronisk til oss. 
 
Slik det framstår av følgeskriv datert 16.06.2014 :  
 «Det er komme klage på vedtak fatta i kommunen og me ber om dykkar vurdering av denne» 
 

1) Er det slik å forstå at reguleringsendringen er ferdig behandlet av Radøy kommune, både i 
fagetaten og i politiske organer? 

2) Vi har fått tilbakemelding fra utbygger at de ikke ønsker å gå videre med omreguleringen, hvilken 
konsekvens vil det få for saken? 
I tidligere korrespondanse har vi i hovedsak fremmet følgende hovedbudskap: 

a. Vi hytteeiere ønsker å få satt opp boder i tilknytting til hyttene samt at vi ønsker en 
bruksendring på veien 

b. Forhold relatert til fortetting av hyttefeltet har vi vært i mot   
 
Vi har nok noen merknader til Vågenes sin klage, det må vi komme tilbake på når vi har diskutert dette 
oss hytteeiere i mellom. 
 
Mvh 
Terje Borvik 
For styret i Kuvågen hyttelag 


